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PROTOKÓŁ 0012.10.1.2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 24 stycznia 2019 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00 – 14.40 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.  

3. Kontrola strony internetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój – określenie terminu, zakresu 

oraz składu zespołu kontrolnego.  

4.Sprawy bieżące:  
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 

 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.594,54 zł), 
 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.747.91 zł), 
 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (51.847,15 zł), 
 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (125.569,48 

zł), 
 projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 

jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
gruntów stanowiących własność Miasta Jastrzębie-Zdrój w prawo własności 
tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat, 

 sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych w IV 
kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego,  

 oferta szkolenia – rola i znaczenie komisji rewizyjnej w funkcjonowaniu 
samorządu gminnego i samorządu powiatowego, 

 
5. Wolne głosy i wnioski. 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 14 grudnia 2018r.  
7. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Matusiak. 
Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami:  

za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 3. 

Kontrola strony internetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój – określenie terminu, zakresu 

oraz składu zespołu kontrolnego.  

Komisja ustaliła zespół kontrolny w składzie: 

Andrzej Matusiak – Przewodniczący Zespołu 

Stefan Woźniak – Członek Zespołu 

Józef Kubera – Członek Zespołu. 

 

Zakres kontroli oraz termin jej rozpoczęcia zostanie ustalony w dniu Sesji Rady Miasta  
tj. 31 stycznia 2019r. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższe ustalenia. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Ad. 4. 

Sprawy bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 
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Wyjaśnień do ww. projektów uchwał udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz. 
Poinformował również o przygotowywanej w przedmiotowej sprawie autopoprawce.  
 

Ogiegło Janusz 

- Pan Skarbnik mówił o współpracy polsko-czeskiej o oznakowaniu rowerów. Proszę o 
wyjaśnienie. Na czym to polega? 

Holesz Dariusz – Skarbnik Miasta 

- Mówimy o wszystkich rowerach prywatnych, polskich i czeskich. Każdy ma prawo 
oznakować sobie rower. Jest to bezpłatne znakowanie. Akcja jest prowadzona od trzech lat.  

Foksowicz Roman – I Zastępca Prezydenta Miasta 

- Wybijany jest na rowerze unikalny kod DNA. Jest wprowadzony do bazy i zawsze można 
go odnaleźć, zidentyfikować, jeżeli zostanie ukradziony. Jest to bezpłatne.  

Ogiegło Janusz 

- Kwota 4,2 mln zł dokładana jest do przedszkola. Ile kosztuje całe zadanie? Które to jest 
przedszkole? 

Holesz Dariusz 

- Tak, to jest termomodernizacja. Całość zadania, to koszt około 11 mln zł. To jest 
przedszkole na ul. Pszczyńskiej. To będzie zupełnie nowe przedszkole. Stan starego 
przedszkola jest fatalny.  

- Mam prośbę, w tym samym czasie jest również Komisja Rodziny i Polityki Społecznej. W 
poprzedniej kadencji Komisja odbywała się we wtorek w tygodniu Sesyjnym. Zawsze, nie 
unikniemy tego, na Komisję Skarbu będzie przygotowywana autopoprawka. Moja prośba jest 
taka, aby Komisja Rewizyjna odbywała się przed Komisją Skarbu.  

 

Komisja ustaliła, że posiedzenia Komisji Rewizyjnej do końca I półrocze 2019r. będą się 
odbywały zgodnie z przyjętym planem pracy, tj. w czwartki w tygodniu poprzedzającym 
Sesję o godz. 14.00.  

 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 

 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.594,54 zł), 
 
Stefan Woźniak 

- Mam pytanie odnośnie umorzeń, czy są to umorzenia po osobach, które nie żyją? 

Olszok Beata – Dyrektor Miejskiego Zespołu Nieruchomości 

- Są to umorzenia po osobach, które wyjechały, opuściły lokale i nigdzie nie są znane z 
miejsca pobytu. Miasto odzyskuje mieszkania. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 

 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (42.747.91 zł), 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 

 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (51.847,15 zł), 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 

 projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (125.569,48 
zł), 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
gruntów stanowiących własność Miasta Jastrzębie-Zdrój w prawo własności 
tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat, 

 

Foksowicz Roman 

- Uchwała została wycofana z Sesji w miesiącu grudniu, ponieważ pojawiły się informacje, że 
ustawą zostanie to zmienione. Niestety nie ma żadnych prac w Sejmie na ten temat. Musimy 
w związku z tym to ustalić, ponieważ mieszkańcy składają wnioski. Propozycja jest taka, aby 
utrzymać to na poziomie ustawowym. Inny podział byłby niesprawiedliwy. Pozostawiamy na 
poziomie Skarbu Państwa – 60%. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 

 sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych w IV 
kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego,  

 
 
Komisja przyjęła do wiadomości przedłożone sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Miasta podjętych w IV kwartale 2018r. oraz aktów prawa miejscowego. 
 
 

 oferta szkolenia – rola i znaczenie komisji rewizyjnej w funkcjonowaniu 
samorządu gminnego i samorządu powiatowego, 

 
 

Komisja zaproponowała zorganizowanie szkolenia dla całej Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój.  

 

Ad. 5. 

Wolne głosy i wnioski 

Matusiak Andrzej 
- Zwracam się do Pana Prezydenta, aby wszystkie kontrole, które odbywają się w Urzędzie 
Miasta, zewnętrzne i wewnętrzne, aby Komisja Rewizyjna otrzymywała na bieżąco 
informacje w tym temacie, aby kontrole się nie dublowały. Po zakończeniu kontroli chcemy 
znać wyniki kontroli.  
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Foksowicz Roman 
- Wszystkie kontrole i ich wyniki zamieszczane są bezpośrednio na stronach BIP.  
 
Matusiak Andrzej 
- Proszę przekazywać wszystkie informacje dla członków Komisji w formie pisemnej.  
 
- Proszę również o przygotowanie sprawozdania Pani Prezydent z realizacji wszystkich 
wniosków Rady Miasta z poprzedniej kadencji. Jak są realizowane te wnioski. Wniosków 
tych jest niedużo, to były wnioski przyjęte na Sesji Rady Miasta. Proszę o informację na 
piśmie.  
 
- Następna sprawa – proszę przygotować na następne posiedzenie Komisji Rewizyjnej w 
miesiącu lutym informacje na temat nowego logo Miasta Jastrzębie-Zdrój. Chodzi mi o 
sposób wyłonienia, kto to wykonał, jaka kwota, jaka kwota w związku z wprowadzeniem 
logo kosztuje Miasto Jastrzębie-Zdrój, bo wiadomo, że trzeba wykonać banery i nie tylko. Są 
to na pewno dość znaczne koszty. Chodzi o wymienienie jakie to są koszty i jakie nas czekają 
w związku z tym koszty. Czy była jakakolwiek konsultacja w tym temacie.  
 
- Kto jest za wnioskiem w temacie informacji o kontrolach? 
 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
Komisja przyjęła przedstawiony wniosek większością głosów.  
 
 
Ogiegło Janusz 
- Chciałbym wyjaśnić dlaczego się wstrzymałem. Pan Prezydent Roman Foksowicz 
powiedział, że wszystkie kontrole są na BIP-ie. Sprawdzę to, nie są dla mnie konieczne 
wydruki z BIP-u.  
 
Kubera Józef 
- Kwestia oszczędności papieru jest bardzo ważna. Wystarczą informacje e-mailowe.  
 
Ogiegło Janusz 
- Można rozpatrzyć kwestie takie, że kto korzysta z adresu e-mail, to wersja elektroniczna, a 
pozostali wersja papierowa.  
 
Matusiak Andrzej 
- Przygotujemy informację na Prezydium, aby podjęło taką decyzję, kto będzie otrzymywał 
dokumenty e-mailowo, a kto papierowe wersje. Byłoby dobrze, gdyby wszyscy zgodzili się 
na wersję e-mailową.  
 
Foksowicz Roman 
- Jeszcze lepszym rozwiązaniem byłoby, gdyby wszyscy radni mieli swoje tablety do celów 
służbowych.  
 
Matusiak Andrzej 
- Sprawę tę przekażemy na posiedzenie Prezydium. Jeżeli chodzi o kontrole, to prosimy, aby 
informacje były przekazywane w wersji e-mailowej.  
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- Przegłosujemy kolejny wniosek dotyczący realizacji wniosków Rady Miasta z poprzedniej 
kadencji. 
 
za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1. 
Komisja przyjęła przedstawiony wniosek większością głosów.  
 
 
Ad. 6. 
 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu: 
 

 14 grudnia 2018r. 
 
 
Komisja przyjęła protokół głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
 
Ad. 7. 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie, po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
 
Protokołowała :       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Barbara Madera       
                      ANDRZEJ MATUSIAK 
 

 


